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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Výboru mestskej časti Západ konaného dňa 27.9.2023 o 17:00    
v sobášnej miestnosti mesta Trenčín. 

 

Prítomní poslanci: JUDr., Mgr. Naďa Lorencová, Mgr. Ľubomír Vavruš, Ing. Ladislav Paška, 
Neprítomní poslanci ospravedlnení: Ing. Tomáš Vaňo, Martin Barčák,  

 
Garant VMČ:    Ing. arch. Pavol Guga  
MsP:                Igor Zajaček  
 

1. Otvorenie     
 

Zasadnutie VMČ Západ otvoril pán Ing. Ladislav Paška, predseda VMČ. Privítal všetkých zúčastnených. 
Skonštatoval, že VMČ Západ je uznášaniaschopný, sú prítomní 3 členovia. 
Navrhnutý program zasadnutia: 
 

1. Otvorenie. 
2. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého zasadnutia. 
3. Požiadavky občanov a poslancov. 
4. Rôzne. 
5. Záver. 

 
Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 3 za súhlasí s predloženým programom zasadnutia.  

 
 

2. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého zasadnutia. 
 
 

Odpovede na požiadavky sú zverejnené na stránke mesta Trenčín. 
 
3216/2023 - Pán Ševčík - V nadväznosti na odpoveď ID číslo 3090 si dovoľujem ešte jednu doplňujúcu otázku: Kto je 
riaditeľom respektíve vedúcim oddelenia správy športovísk? 
odpoveď: 
MHSL - Správu športovísk má MHSL ktorého riaditeľom je Ing. Roman Jaroš. 
 
3217/2023 - Pán Ševčík - V nadväznosti na odpoveď ID číslo 3094 sa chcem ešte spýtať: Prečo trvalo MSP tak dlhú 
dobu (cca 4 mesiace) na nahlásenie výtlkov na spomínaných uliciach na Zámostí? Plánuje mesto zefektívniť túto 
činnosť? 
odpoveď: 
MsP - Mestská polícia a správca komunikácií pravidelne monitorujú stav komunikácií na území mesta a 
samozrejme aj preverujú oznámenia od občanov týkajúce výtlkov. Samotná oprava je závislá od viacerých 
faktorov, ako je množstvo nahlásených výtlkov a realizácia ďalších činností, ktoré sú v kompetencii správcov 
komunikácií. 
 
3218/2023 - Pán Ševčík - Bude k 01.09.2023 sprístupnený otoč pre MHD v Zlatovciach Na Kamenci, tak ako to bolo 
prisľúbené v odpovedi ID číslo 3095?  
odpoveď: 
UM - Otoč pre MHD TN pre linky č. 5 a 6. nebude otvorený. Stavebné práce na polyfunkčnom objekte sa 
skomplikovali a termín otvorenia sa posúva. 
 
3219/2023 - Pán Ševčík - Zaplatila spoločnosť Begbies.r.o. pokutu 121 500€, ktorú mu vyrubilo mesto Trenčín za 
nezvládnutú zimnú údržbu? Ak nie, kedy tak učiní? 
odpoveď: 
MHSL, UP - Pokuta bola započítaná z faktúr za výkony. 
 
3220/2023 - Pán Ševčík - V nadväznosti na odpoveď ID číslo 3097 by som si dovolil nasledujúce otázky:  Aká bola 
výška pokuty pre spoločnosť Atalian za oneskorené kosenie v tomto roku? Uhradila menovaná spoločnosť túto 
pokutu? Ak nie, kedy tak učiní? 
odpoveď: 
MHSL, UP - Výška pokuty bola 5800,- ktorá bola aj uhradená. 
 
3221/2023 - Pán Ševčík - Koľko otázok bolo položených v rubrike Otázky a odpovede na mestskom webe za prvý 
polrok 2023?  A koľko z tých otázok bolo zodpovedaných? 
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odpoveď: 
KPrim - V prvom polroku 2023 prišlo do rubriky Otázky a Odpovede 702 podnetov. 
Zverejnili sme 594 odpovedí. 
Z dôvodu citlivých informácií sme niektoré odpovede nezverejnili, ale telefonicky, prípadne po vzájomnom 
dohovore sme osobne riešili podnety z tejto rubriky s občanmi (bez zverejnenia). 
Upozorňujeme, že na duplicitné, teda totožné otázky (2 až 4 rovnaké otázky) od toho istého občana (občanov) 
v ten istý deň a čas - odpovedáme len raz. 
Na vulgárne príspevky sme nereagovali. 
Do tejto rubriky prišlo aj niekoľko konštatovaní, prípadne názorov, ktoré sa netýkali života v meste, ale 
napríklad šlo o komentovanie počasia alebo politickej situácie na Slovensku a podobne. Na tieto sme 
nereagovali. 
V prípade nezodpovedania otázok, nám ich občania pripomínajú neskôr - a teda snažíme sa v rámci možností 
ich riešiť aj s oneskorením. 
 
3222/2023 - Pán Ševčík - Bude v blízkej dobe (cca polrok) inštalovať prístrešky na zastávkach MHD (obojsmerne) na 
Bratislavskej ulici pri žel. stanici Zlatovce? Nakoľko sa tam čoskoro otvorí záchytné parkovisko, príde mi logické 
vybudovať čo najväčší komfort (v tomto prípade prístrešky) pre vodičov, ktorí budú chcieť využiť toto parkovisko a 
presadnúť do MHD tak,  aby sa znížila intenzita dopravy v meste.   
odpoveď: 
UM - Aktuálne Mesto Trenčín v horizonte polroka neuvažuje s umiestnením prístreškov na zastávke MHD a 
PAD.  Situácia sa ukáže podľa dopytu cestujúcich. 
 
3223/2023 – Pani Lorencová: Kedy bude spracovaný nový grafikon MHD a kedy bude možné ho pripomienkovať 
verejnosťou?                                                                                                                                                        
Pán Ševčík : Odkedy bude môcť verejnosť pripomienkovať nový grafikon MHD? 
odpoveď: 
UM - S pôvodným spracovateľom sme vo fáze ukončenia zmluvy, s novým spracovateľom sme v jednaní o 
budúcej spolupráci. Poslanci budú pozvaní na úvodné stretnutie, kedy sa stanovia základné požiadavky (bolo 
dohodnuté na KŽPDIaÚP), občanov zapojíme do procesu v priebehu spracovania, časovo to momentálne 
neviem odhadnúť. 
 
3224/2023 - Pán Ševčík - Žiadam o vyznačenia vodorovného dopravného značenia na cyklocesteZáblatská.    
odpoveď: 
MHSL - Na cyklotrase v ulici Záblatská je značenie kompletné. 
 
3225/2023 - Pán Ševčík - Boli cesty a chodníky v správe mesta Trenčín odburinené v tomto roku respektíve aká je 
intenzita tejto činnosti? 
odpoveď: 
MHSL - Miestne komunikácie boli odburinené čiastočne, nie podľa predstáv správy. Zazmluvnený dodávateľ 
prác nebol schopný zabezpečiť výkon v požadovanom rozsahu. 
 
3226/2023 - Pán Ševčík : Môžu parkovať súkromné vozidlá poslancov na miestach vyhradených pre služobné vozidlá 
MsÚ Trenčín na ulici Hviezdová? Ak áno,  kedy tak môžu učiniť? 
odpoveď: 
UM, MsP - Na vyhradených parkovacích miestach na ul. Hviezdová môžu parkovať len služobné vozidlá MsÚ 
Trenčín. Ostatné vozidlá môžu vojsť do pešej zóny len prípade, ak majú vydané povolenie z útvaru mobility. 
Ak parkuje na uvedených miestach akékoľvek iné vozidlo, vrátane vozidiel poslancov MsÚ, tak sú riešené v 
zmysle zákona. 
 
3227/2023 - Pani Lorencová, Pán Ševčík : Chceli by sme požiadať o skontrolovanie a opravu brány pri vstupe na 
cintorín v Záblatí.  
odpoveď: 
UIS - Brána bola opravená 31. 8. 
 
3228/2023 – Pán Ševčík : Kedy dôjde k avizovanej oprave nájazdových chodníkov na starom cestnom moste? Čo 
spôsobilo zdržanie tejto opravy? 
Zároveň by som chcel poďakovať za obnovenie náteru pri chodníkoch v okolí Hviezdy. 
odpoveď: 
UI - Výmena povrchov nájazdových chodníkov by mala začať koncom septembra 2023, momentálne čakáme 
už iba na povolenie od SSC k dočasnému dopravnému značeniu 
 
3229/2023 - Pani Lorencová: Obyvatelia Súťažnej ul., prostredníctvom p. Páleníkovej žiadajú osadenie dopravnej 
značky slepá ulica na Súťažnej ulici pri rodinných domoch a aj pri radovej zástavbe. 
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odpoveď: 
UM - Informačná dopravná značka Z 328 – Slepá cesta sa umiestňuje na začiatok slepej cesty. Ak je na prvý 
pohľad zrejmé, že ide o slepú cestu, najmä ak jej dĺžka nepresahuje niekoľko desiatok metrov, značka sa 
nepoužije. Osadenie informačnej dopravnej značky bolo objednané u dodávateľa na začiatok ulice s 
rodinnými domami, č. 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 9, 11.  
 
3230/2023 - Pani Lorencová: Na Súťažnej je poškodený povrch vozovky - vypadaný asfalt, konkrétne pred domom 
Súťažná č. 5 - žiadame o opravu. 
odpoveď: 
MHSL - Podnet bol preverený so záverom, že na komunikácií je sieťový rozpad asfaltobetónového krytu, nie 
však nebezpečné výtlky. Výmena povrchu komunikácie má charakter investičnej akcie na ktorú musia byť 
schválené finančné prostriedky poslancami v rozpočte 
mesta. 
 
3231/2023 –Pán Nedúchal : v Orechovom boli súkromnou firmou na objednávku mesta realizované sondy bez 
súhlasu majiteľov pozemku, požadujeme informáciu, na základe akého povolenia sa to uskutočnilo. VMČ :  
požadujeme aktuálne informácie o stave projektovej dokumentácie investičnej akcie "Most Ostrov - Orechové". 
odpoveď: 
UI, UUP - Sondy boli súčasťou prieskumov, ktoré zabezpečoval projektant, požiadame ich o informácie a 
doplníme. Pokiaľ prišlo k nejakej nezrovnalosti, ospravedlňujeme sa. 
Zazmluvnená je kompletná projektová dokumentácia  vrátane inžinierskej činnosti. Momentálne prebiehajú 
práce na dokumentácii pre územné rozhodnutie, dokumentácia má byť odovzdaná koncom septembra. 
Následne bude prebiehať inžinierska činnosť v rámci územného rozhodnutia, po nadobudnutí právoplatnosti 
územného rozhodnutia bude spracovaná dokumentácia pre stavebné povolenie a bude prebiehať následná 
inžinierska činnosť,  po nadobudnutí právoplatnosti stavebného povolenia bude spracovaná dokumentácia 
pre realizáciu stavby.  
Stanovisko realizátora IG prieskumu:  
Nesúhlasíme s tvrdením, že realizácia IG prieskumu sa vykonala bez súhlasu majiteľov: 
• prieskumné práce na pozemkoch Urbárskeho pozemkového spoločenstva Orechové boli 
konzultované osobne s vedúcim spoločenstva p. Graskom (bytom na Vlárskej ulici). K prieskumným prácam 
nemal žiadne námietky, dal ústny súhlas a povolenie.  
• rovnako pred prieskumom bol osobne kontaktovaný aj pán, ktorý má v danom území kone (územie s 
elektrickým ohradníkom) - s jeho kladným ústnym  súhlasom a povolením.  
• prieskumné práce na súkromnom pozemku spoločnosti BTC Property Group, s.r.o boli konzultované s 
konateľom Ing. P. Štefánekom - získaný ústny súhlas a povolenie k prácam. 
Na základe ústretovej komunikácie s dotknutými osobami sa dohodnuté súhlasy písomne nepotvrdzovali. 
Na parcele č. 658/1 je spoluvlastníkom aj mesto Trenčín a štát. Podľa zákona o vodách by malo byť územie 
medzi brehovými čiarami vo vlastníctve štátu. Okrem toho všetky prieskumné miesta boli realizované v 
priemete budúceho mosta, resp. komunikácie, teda územia, ktoré musí byť vysporiadané. 
Po ukončení prieskumných prác (vrtov) boli dotknuté miesta uvedené do pôvodného stavu, upratané, 
vyhrabané a pozametané. 
Som presvedčený, že konáme v súlade Vašimi požiadavkami. 
S pozdravom - Jozef Antol 
 

3232/2023 –Pán Nedúchal : požadujeme vyriešenie pravidelnej hlučnej hudobnej produkcie podnikov "Fatma", 
"Panoráma", "Element", "Ostrov". 
odpoveď: 
UP - Mesto Trenčín opakovane rieši problémy spojené s prevádzkami, ktoré sú zdrojmi hluku – napríklad z 
prevádzky Elements, na ulici Palackého 102/31,  911 01 Trenčín, na nádvorí ktorej sa realizujú (nielen) počas 
víkendov akcie s hudobnou produkciou, ktoré sú spojené s početnými sťažnosťami a podnetmi na 
neprimeraný hluk z prevádzky.  
Pre celkové pochopenie situácie je však potrebné problematiku bližšie rozobrať. Problematiku hluku 
spôsobená  v nočných hodinách je možné rozdeliť do dvoch oblastí, a to: 
a) hluk spôsobovaný z prevádzok (bary, diskotéky, ...) a  
b) hluk z koncertov, hudobných a tanečných produkcií, ktoré sú verejnými kultúrnymi podujatiami.  
Ad a) Riešenie rušenia nočného pokoja hlukom z prevádzok (bary, diskotéky, zábavy...) je dlhodobý problém 
v mnohých mestách a obciach. Mesto vzniknutú situáciu s hlučnosťou prevádzky však nemôže vo svojom 
VZN riešiť zavedením možnosti individuálneho obmedzenia prevádzkového času tej-ktorej prevádzky. Mesto 
Trenčín v minulosti vo svojom VZN č. 3/2004 o pravidlách času  obsahovalo v čl.  2 ods. 9 VZN nasledovné 
znenie: „Ak vplyvom činnosti prevádzkarne dochádza k rušeniu nočného kľudu, porušovaniu verejného 
poriadku, poškodzovaniu životného prostredia a pod. môže mesto čas predaja alebo prevádzkový čas v 
súčinnosti s príslušným VMČ upraviť.“ Avšak v dôsledku protestu prokurátora z roku 2011 bol uvedený 
spôsob z VZN vypustený pre nezákonnosť, nakoľko bolo konštatované, že mesto si nad rámec svojej 
právomoci ustanovenej zákonom zakotvilo možnosť individuálnym správnym aktom regulovať čas predaja 
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alebo prevádzkový čas konkrétnej prevádzky u konkrétneho prevádzkovateľa na základe žiadosti. Z tohto 
dôvodu Mesto Trenčín nie je oprávnené obmedziť prevádzkový čas individuálne. V prípade, ak by kvôli 
jednému „problémovému“ prevádzkovateľovi Mesto pristúpilo k obmedzeniu času predaja, resp. 
prevádzkového času napr. v celej centrálnej mestskej zóne, na tento zásah by doplatili aj tie prevádzky, ktoré 
nočný kľud nerušia. 
Bohužiaľ, právomoci obcí sú teda z hľadiska právnej úpravy dosť oklieštené a v konečnom dôsledku 
nedokážu problém najmä hlučnej nočnej hudobnej produkcie z prevádzok riešiť inak, ako skrátením 
prevádzkových hodín, tak ako píšeme vyššie, čo nie je vždy žiaduce, nakoľko tým postihneme všetky podniky 
v danej lokalite. 
Ad b) V prípade druhej oblasti problémov s rušením nočného pokoja hlukom z koncertov, hudobných, 
tanečných produkcií, tanečných zábav a iných akcií v oblasti spoločenskej zábavy, je usporiadateľ tieto akcie 
povinný v zmysle zákona č. 96/1991 Zb. o verejných kultúrnych podujatiach  v platnom znení oznámiť obci. 
Obec môže podujatie zakázať jedine v týchto prípadoch: 
- pred konaním podujatia - ak ide o podujatie, ktoré sa má konať na mieste, kde by jeho účastníkom 
hrozilo závažné nebezpečenstvo pre ich zdravie alebo kde by konanie podujatia obmedzovalo verejnú 
dopravu alebo zásobovanie obyvateľstva, 
- počas konania podujatia - ak sa na podujatí porušujú ľudské práva a slobody, ak sa konanie podujatia 
neoznámilo obci alebo  ak by podujatie bolo v rozpore s vyššie uvedeným zákonom. 

Je teda zrejmé, že mestá nemajú kompetenciu „povoliť“ resp. „nepovoliť“ verejné kultúrne podujatie z 
dôvodu, že sa domnieva, že bude zdrojom hluku. Podujatia mesto teda len „berie na vedomie“.  
Podľa vyššie uvedeného zákona o kultúrnych  podujatiach, je však usporiadateľ povinný  dodržiavať  
príslušné autorskoprávne, daňové, zdravotno-hygienické, požiarne, bezpečnostné a iné právne predpisy, 
pričom ide napr. o zákon č. 355/2007 Z.z. v platnom znení  o ochrane, podpore a rozvoji verejného zdravia a o 
zmene a doplnení niektorých zákonov, ktorý v § 27 ods.1 uvádza: „Fyzická osoba - podnikateľ a právnická 
osoba, ktoré používajú alebo prevádzkujú zdroje hluku, infrazvuku alebo vibrácií,...... a prevádzkovatelia 
ďalších objektov, ktorých prevádzkou vzniká hluk (ďalej len „prevádzkovateľ zdrojov hluku, infrazvuku alebo 
vibrácií“), sú povinní zabezpečiť, aby expozícia obyvateľov a ich prostredia bola čo najnižšia a neprekročila 
prípustné hodnoty pre deň, večer a noc ustanovené vykonávacím predpisom...“. 
V odseku  4 § 27 zákona o podpore a rozvoji verejného zdravia je uvedené, že obce sú oprávnené 
objektivizovať expozíciu obyvateľov a ich prostredia hluku a vibráciám v súlade s požiadavkami 
ustanovenými vykonávacím predpisom. Avšak podľa tohto zákona nemôže túto objektivizáciu vykonávať 
obec samotná (resp. príslušníci mestskej polície) bez splnenia zákonom vyžadovaných kritérií, ale 
objektivizáciu expozície obyvateľov a ich prostredia hluku, infrazvuku a vibráciám  môžu vykonávať len 
osoby, ktoré majú na túto činnosť odbornú spôsobilosť. Mesto Trenčín však nezamestnáva takúto odborne 
spôsobilú osobu, a zároveň nedisponuje potrebnými technickými prostriedkami. Najdôležitejšie je však 
poznamenať, že aj keby mesto zakúpilo prístroj a vyškolilo zamestnancov, tak Mesto Trenčín nie je podľa 
zákona č. 355/2007 Z. z. oprávnené ukladať sankcie za iné správne delikty a teda aj v prípade zistenia 
prekročenia limitov by len odstúpilo protokol s meraním na RUVZ s podnetom na začatie správneho konania. 
V  meste Trenčín je teda aktuálne takouto osobou sám Regionálny úrad verejného zdravotníctva, ktorý je ako 
správny orgán zároveň aj oprávnený ukladať sankcie prevádzkovateľom hluku v prípadoch, kedy dôjde k 
porušeniu predpisov o oblasti ochrany pred hlukom o vibráciami. Existuje aj možnosť, aby si mesto 
objednalo meranie u súkromnej, odborne spôsobilej osoby, avšak vynára sa tu otázka, či je toto konanie 
hospodárne, keďže jedno meranie stojí cca 700,-€ a výsledkom bude (tak ako sme písali vyššie) len 
odovzdanie podkladu na RUVZ, aby prejednali správny delikt (ak sa meranie vôbec podarí kvôli 
poveternostným podmienkam a bude namerané prekročenie limitov) a to s prihliadnutím na skutočnosť, že v 
Trenčíne sídli RUVZ, ktoré disponuje technikou a vyškoleným personálom a má ochranu obyvateľov  pred 
hlukom v kompetenciách. 

Mesto Trenčín sa dohodlo za účelom ochrany obyvateľstva pred hlukom na spolupráci s Regionálnym 
úradom verejného zdravotníctva v Trenčíne (ďalej len „RUVZ v Trenčíne“), ktorá spočíva v tom, že Mesto 
Trenčín oznámi RUVZ v Trenčíne kultúrne podujatie, ktoré bolo mestu ohlásené, a u ktorého je predpoklad, že 
dôjde k prekročeniu prípustných hlukových hodnôt. RUVZ v Trenčíne vykoná na tomto podujatí meranie (ak je 
to v ich kapacitných možnostiach), prípadne uloží povinnosť prevádzkovateľovi hluku, aby zabezpečil 
meranie hluku na vlastné náklady a v prípade, ak sa meraním preukáže, že došlo k prekročeniu prípustných 
hodnôt, RUVZ v Trenčíne začne správne konanie vo veci uloženia pokuty.  V prípade, ak kultúrne podujatie 
nebolo obci ohlásené alebo bolo ohlásené až tesne pred jeho uskutočnením, nie je však možné narýchlo 
zorganizovať meranie hluku na tomto podujatí a teda ani sankcionovať za prekročenie prípustných hodnôt. 
Jediné, čo môže obec spraviť, je sankcionovať usporiadateľa za to, že uskutočnil podujatie, ktoré nebolo 
riadne oznámené (pokuta je však max. do 332€, čo je pomerne nízka suma). Rovnako sa často stáva aj to, že 
meranie sa aj naplánuje, avšak kvôli poveternostným podmienkam sa musí predčasne ukončiť. 
Zároveň je potrebné si uvedomiť, že vyššie uvedené merania trvajú niekoľko hodín, rovnako ako aj ich 
vyhodnocovanie. Občania by však skôr uvítali, keby hlasná hudba skončila okamžite.  
Mesto Trenčín  a ani iné mestá či obce nemajú kompetencie ako včasne a účinne tomuto hluku zabrániť. 
Mesto môže konať jedine v intenciách platnej právnej úpravy a tá mu širšie kompetencie v tomto smere 
nedáva. 
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Mesto s týmto zámerom v auguste 2021 a následne aj vo februári 2022 komunikovalo s vedením RÚVZ 
TN, ktorému v danej veci predostrelo vypracovaný návrh na zmenu legislatívy a aj návrh na vytvorenie 
spoločnej pracovnej skupiny tvorenej zástupcami samosprávy a zamestnancami regionálnych úradov 
verejného zdravotníctva. RÚVZ TN doposiaľ k zaslanému materiálu neadresovalo mestu žiadne stanovisko. 
Mesto sa v snahe vyriešiť opakujúce sa problémy s hlukom prevádzok zmenu predostrelo na stretnutí tzv. K8, 
žiaľ bez úspechu.     V situácii s prevádzkou Elements má tak Mesto Trenčín (ako aj akýkoľvek obyvateľ mesta 
Trenčín) možnosť adresovať podnet na RÚVZ za účelom realizácie merania hluku, nakoľko RÚVZ je v zmysle 
§ 57 ods. 42 zákona č. 355/2007 Z. z. o ochrane, podpore a rozvoji verejného zdravia a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov orgánom príslušným na prejednanie iného správneho deliktu a na uloženie sankcie. A to 
aj pravidelne robíme. Ak sa preukáže, že konanie FO – podnikateľa alebo PO ako prevádzkovateľa zdrojov 
hluku, infrazvuku alebo vibrácií možno kvalifikovať ako iný správny delikt na úseku zdravotníctva podľa §57 
ods. 19 zákona č. 355/2007 Z. z. o ochrane, podpore a rozvoji verejného zdravia a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov, RÚVZ mu v takom prípade uloží pokutu od 150 do 20 000,- €. Z praktického hľadiska však 
RÚVZ pri meraní veličín hluku a následnom vyhodnocovaní hodnôt, ktoré trvá niekoľko hodín, de facto 
neposkytne žiadnu okamžitú ochranu obyvateľom pred hlukom.  
Vzhľadom na horeuvedené skutočnosti je zrejmé, že Mesto Trenčín pred týmto opakujúcim sa problémom 
nezatvára oči, práve naopak. Hľadá východiská a pôsobí proaktívne tak, aby garantovalo ochranu práv svojim 
obyvateľom, a zároveň osobám, ktoré sú ubytované v priľahlých ubytovacích zariadeniach v blízkosti 
prevádzky. Účinné a cielené opatrenia voči neprispôsobivým prevádzkovateľom však Mesto nedokáže 
zabezpečiť bez príslušnej legislatívnej zmeny a tú nedokážeme v súčasnej dobe zabezpečiť.  
V mesiaci júl 2023 prebehlo stretnutie náčelníka MsP s konateľom firmy, ktorá prevádzkuje bar Elements, 
kedy pán konateľ prisľúbil nápravu spočívajúcu v úpravách objektu, ktoré by mali prispieť k zníženiu šírenia 
hluku do okolitého priestoru – napríklad osadenie protihlukovej steny, iné rozmiestnenie/nasmerovanie 
reproduktorov, ktoré umožní zníženie hladiny zvuku.  Zástupca prevádzkovateľa dokonca uviedol, že Mestská 
polícia v Trenčíne môže poskytnúť jeho telefónne číslo, kde ho môžu kontaktovať priamo nespokojní 
obyvatelia. aktuálne monitorujeme. V prípade, ak nedôjde k náprave, mesto Trenčín zváži podanie žaloby 
podľa § 127 Občianskeho zákonníka. To by mohlo viesť k odstráneniu problémov s touto jednou prevádzkou. 
Nie je to však systémové riešenie a tiež prinesie výsledok až po právoplatnosti rozhodnutia súdu (ak bude v 
prospech mesta). 

Jediný spôsob, akým vieme pomôcť našim obyvateľom, je  iniciovať zmenu legislatívy, ktorá by 
spočívala v úprave (predpokladáme) dvoch právnych predpisov, a to vyhlášky Ministerstva zdravotníctva 
Slovenskej republiky č. 549/2007 Z.z, ktorou sa ustanovujú podrobnosti o prípustných hodnotách hluku, 
infrazvuku a vibrácií a o požiadavkách na objektivizáciu hluku, infrazvuku a vibrácií v životnom prostredí a 
zákona č.96/1991 Zb. o verejných kultúrnych podujatiach v platnom znení. Uvádzame, že mesto (hoci je v 
danej oblasti laikom a ochrana pred hlukom nepatrí do jeho kompetencií), v snahe pomôcť obyvateľom, 
vypracovalo legislatívny návrh na zmenu týchto predpisov.   
Mesto uvedenej problematike venovalo zvýšenú pozornosť a snažilo sa teda docieliť legislatívnu zmenu, 
ktorá by vo veci ochrany obyvateľov nad nadmerným hlukom z prevádzok a verejných kultúrnych podujatí  
zaručila obciam širší rozsah právomocí. 
 
3233/2023 – Pán Nedúchal : požadujeme zvýšenú kontrolu prírodného parku od žel. Mosta na Orechové, schádzajú 
sa tam feťáci. 
Drevené prvky parku sa rozpadajú, po chodníku sa nedá prejsť, je zarastený trávou. Občas sa nájdu rybári 
a poupratujú to tam. Unikátny vŕbový tunel vyschol, rovnako ako vŕbové arborétum. 
Kedysi sa tam ťažil štrk, jamy sa zaviezli stavebným odpadom.  
Pán Barčák: mesto dalo vypracovať projekt riešenia celého tohto územia „Alúvium Orechovského potoka“. Projekt aj 
s financovaním je schválený, počítame s jeho realizáciou na budúci rok. Projekt by mal byť aj na stránke mesta.  
V projekte sú chyby, je tam riešená len pasívna závlaha. Je tam riziko, že to dopadne rovnako. Polievanie cez MHSL 
nebude dostatočné. Mali by sme iniciovať zmenu projektu, aj keď už povolenie asi bolo vydané.   
Pán Vavruš: do 2026 do EHMK by akcia mala byť zrealizovaná. Územie by malo byť prepojené aj so starým 
železničným mostom (Zelený most). 
odpoveď: 
MsP - Mestská polícia vykonáva, tak ako na celom území mesta, pravidelné kontroly dodržiavania verejného 
poriadku. V spomínanej lokalite sme nezaznamenali žiadne narúšanie verejného poriadku. V kontrolách 
budeme naďalej pokračovať. 
 
3234/2023 – Pán Jánsky : požadujeme zabezpečenie pravidelnej údržby chodníkov Istebníckeho cintorína 
(odstraňovanie buriny z chodníkov vysypaných štrkom). Také isté je to aj v parčíku oproti Úspechu na Zlatovskej. 
Chodníky vysypali štrkom asi pred 3 týždňami, už sú zarastené.  
Pán Barčák: ďalšia vec, ktorou sa budeme ako poslanci zaoberať je spôsob údržby zelene. Súčasný trend 
presadzovaný aj komisiou ŽP je nepoužívať chémiu. Riešenie však vidíme v kompromise.  
odpoveď: 
MHSL - Vzhľadom na to, že po nezvládnutej zimnej údržbe nemá mesto Trenčín zmluvného partnera, niektoré 
činnosti zabezpečuje MHSL, avšak z kapacitného dôvodu nie je možné pokrytie celého mesta. Práve končí 
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proces verejného obstarávania a v najbližšej dobe nahradí chýbajúcu službu údržby miestnych komunikácií 
nový dodávateľ. 
 
3235/2023 – Pán Jánsky: požadujeme orezanie tují na Evanjelickom cintoríne na Chotárnej ulici. Posledné orezanie 
asi na výšku 3 metre bolo pred 5 rokmi. Bolo by potrebné ich znovu orezať, už majú asi 8 metrov.  
Pán Galiovský: problém je s odtekaním vody na Zlatovskej z cyklotrasy pri parčíku pri Úspechu pri Športke pri 
zastávke, je tam zle vyspádovaná plocha, vznikajú tam kaluže. 
Pán Vavruš: malo by to byť v poriadku, problém bol mal byť odstránený.  
odpoveď: 
UIS - Tuje budú orezané do 15.10.2023. 
 
3236/2023 – Pán Galiovský: požadujeme zvýšenie kontroly zo strany MsP na ihrisku na Obchodnej ulici. Združuje sa 
tam mládež, ktorá ničí zariadenie ihriska. 
MsP : je potrebné v týchto prípadoch zavolať na MsP, keď sa tam budeme častejšie ukazovať takéto prípady sa 
obmedzia, samozrejme v rozumnej miere.  
Pán Barčák: je možné, že keď skončia prázdniny, sa to ukľudní.  
odpoveď: 
MsP - Hliadky MsP vykonávajú v danej lokalite pravidelné kontroly, týkajúce sa kontroly verejného poriadku. 
Počas uplynulého obdobia nebolo zaznamenané žiadne   poškodenie mobiliáru detského ihriska resp. 
narúšanie verejného poriadku. 
 
3237/2023 – Pán Jánsky : v ako stave je investičná akcia "Rekonštrukcia kultúrneho domu v Istebníku"? Kedy sa 
počíta s presťahovaním klubu dôchodcov? 
Pán Vaňo : dnes šiel podnet na presťahovanie klubu dôchodcov v priebehu budúceho týždňa. Od minulého týždňa je 
tam firma, ktorá začala stavebné práce. Investičná akcia by mala byť do konca roka ukončená. Predpokladám, že 
nakoniec budú dôchodcovia spokojní. Budú tam mať síce 3 schodíky s plošinou, ale budú mať väčšie a lepšie 
priestory a po dokončení celého objektu aj so spoločenskou miestnosťou.  
Pán Barčák :celá akcia bude hotová aj vďaka tomu, že to naháňame my poslanci a nie pani Hajná. 
odpoveď: 
UI - Stavebné práce by mali byť ukončené 17.11.2023, následne by malo prebiehať zariadenie interiéru. 
 
3238/2023 - Pán Ševčík : Chcel by som požiadať o prečistenie dažďových vpustov na Zlatovskej ulici, ale najmä (viď 
na foto) na križovatke Zlatovská a Rastislavova. 
odpoveď: 
MHSL - Dažďové vpuste na ulici Zlatovskej budú vyčistené 
 
3239/2023 - Pán Ševčík : Neplánuje mesto vybudovať prechod pre chodcov na križovatke ulíc Hollého a 
Duklianskych hrdinov pri Seku (viď obrázok)? 
odpoveď: 
UM - V súčasnosti neplánujeme zriadiť v tomto mieste priechod pre chodcov. 
 
3274/2023 - Pán Barčák : týmto ako VMČ Západ žiadame, aby pán viceprimátor Forgáč začal konať vo veci zámeny 
pozemku na Bavlnárskej ulici šírky cca 70 cm s jeho novým majiteľom (pán Trunek) za účelom rozšírenia komunikácie 
a vytvorenia pozdĺžneho parkovania. Chodník na druhej strane cesty je plne vyhovujúci. Bola by možná zámena 
pozemkov, nakoľko mesto vlastní vjazd do areálu Bavlnárskych závodov z druhej strany. Pán Hartmann už nejakú 
skicu na riešenie vypracoval. 
odpoveď: 
KPrim - Pán viceprimátor Forgáč začal rokovania s vlastníkom a následne bude informovať VMČ Západ. 
 
 

3. Požiadavky občanov a poslancov. 
 

Pani Pšenčíková: Vo výveske VMČ bola zverejnená informácia, že pri prerokovaní dopravného režimu na uliciach 
Rastislavova, Svätoplukova, Brančíkova mali obyvatelia týchto ulíc problém s ich zjednosmernením. Ja bývam na 
Piešťanskej, keď nám zaviedli jednosmerný režim a nakreslili obojstranné cyklotrasy, nás ako obyvateľov sa nikto 
nepýtal. Pritom v našich bytových domoch býva oveľa viac ľudí, ako v rodinných domoch na týchto uličkách.  
V súčasnosti je problém sa na Piešťanskú cez tieto uličky dostať, autá tam stoja po oboch stranách ulice.  
Pán Guga: Medzi Piešťanskou a týmito uličkami je veľký rozdiel v dôležitosti komunikácií, na Piešťanskej je 
cyklotrasa zrealizovaná na základe záväznej časti územného plánu – výkresu „Návrh dopravného vybavenia územia“.   
Tu máme predložený výkres vodorovného dopravného značenia na týchto uličkách, ktoré budú síce obojsmerné, ale 
parkovanie je možné vždy len po jednej strane.    
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3313/2023 - Pani Pšenčíková: Na Veľkomoravskej ulici pred novým kruháčom stoja na 200 metroch autá po oboch 
stranách cesty,  niekedy musíme dlho stáť a čakať kým protiidúce autá neprejdú. Bolo by vhodné vyriešiť to napríklad 
vodorovným dopravným značením (VDZ). 
Pán Guga: Problém môže byť aj v tom, že pozemok pod komunikáciou je súkromný, nie je vysporiadaný. V každom 
prípade by sa tento problém dal vyriešiť VDZ, ktoré by umožnilo bezkolíznu obojsmernú premávku.  
Pani Pšenčíková: Neuvažuje sa s vyznačením parkovania aj na Piešťanskej na chodníku pred bytovkami? 
Pán Guga: Tento predložený projekt VDZ so zmenou na Piešťanskej neuvažuje.     
 
3314/2023 - Pani Pšenčíková: Požadujeme obnovenie vodorovného dopravného značenia na prechode na 
Veľkomoravskej ulici v križovatke s Piešťanskou smerom k novému kruháču. Tri prechody na tejto križovatke už sú 
vyznačené nanovo a tento štvrtý nie je.  
 
3315/2023 - Pán Ševčík - Sú ohlásené výtlky na Zlatovskej ulici pri Vodocentre medzi Benzinolom a kruháčom.  
Vo svojej otázke som sa pýtal, ako by sa dal systém nahlasovania výtlkov zlepšiť, v odpovedi som sa o návrhu na 
zlepšenie nedočítal nič.     
Pán Zajaček, MsP – Ja som v rámci tejto požiadavky odpovedal na vec, ktorá sa týka MsP, zasprávcu komunikácie 
odpovedať nemôžem.   
Pán Ševčík – Na ulici Dolné pažite bol výtlk 4 mesiace neopravený. Koľko takýchto situácií riešite v Záblatí napríklad 
za posledný mesiac?  
3316/2023 - Pán Ševčík - Navrhujem, aby sa vytvoril funkčný systém nahlasovania výtlkov a ostatných porúch na 
komunikáciách, z ktorého by boli informácie sprístupnené verejnosti, mohlo by sa tým zamedziť zbytočnému 
opakovanému nahlasovaniu výtlkov a tým aj zbytočnému zaťažovaniu zamestnancov mesta a aj poslancov.  Pani 
Ševčíková : Mohla by sa použiť pôvodná aplikácia podnet pre starostov. 
Lorencová : K Záblatiu – výtlky boli nahlásené správcovi na MHSL, boli aj naznačené, pýtam sa na to každý druhý 
mesiac. Ich oprava bola prisľúbená. Súvislé opravy nevedia MHSL zabezpečiť. 
 
3317/2023 - Pán Ševčík - podnikne mesto Trenčín nejaké ďalšie kroky vo veci sprevádzkovania zastávok MHD na 
otoči pri KD v Zlatovciach - ulica Na Kamenci? 
 
3318/2023 - Pán Ševčík - požadujem vyčistenie dažďového vpustu na ulici Na Kamenci pred križovatkou s 
Rulandskou ulicou. Dva mesiace tam voda neodteká. Po poslednom daždi bol pod vodou celý jazdný pruh vrátane 
cyklotrasy.   
 
3319/2023 - Pán Ševčík - Aké boli dôvody vypovedania zmluvy so spracovateľom grafikonu MHD? Aké malo mesto 
Trenčín náklady súvisiace s týmto krokom? 
 
3320/2023 - Pán Ševčík - V súvislosti s odpoveďou na požiadavku 3224, kde pán Jaroš píše že "Na cyklotrase v ulici 
Záblatská je značenie kompletné" konštatujem, že dopravné značenie nie je vyznačené, čo dokladám aj na 
fotografiách. Ide o časť pri cintoríne v Záblatí. Bočná čiara cyklotrasy nie je vyznačená, autá tam parkujú.  
 
Pán Ševčík – Som rád, že mesto opravilo bránu na záblatskom cintoríne.  
 
3321/2023 - Pán Ševčík - Stojí si pán Jaroš za 100% zvýšením vstupného na kúpalisku aj napriek výraznému 
poklesu návštevnosti?  
 
3322/2023 - Pán Ševčík - V prípade rekonštrukcie pergoly v ZŠ Na Dolinách sa zrekonštruovala len jej polovica. 
Bude s opravovať aj druhá polovica? 
Pôvodne tam bol problém s bezpečnosťou na stavenisku, keď som napísal na útvar investícií, mesto to aspoň 
opáskovalo.   
 
3323/2023 - Pán Ševčík - Pri požiadavke na prečistení na Zlatovskej na križovatke s Rastislavovou bolo odpísané, že 
kanál bude vyčistený. Bolo by vhodné napísať, v akom časovom horizonte sa to zrealizuje. Časové horizonty by mali 
byť pri takýchto odpovediach uvedené. 
 
3324/2023 - Pán Ševčík - Aká je priemerná vyťaženosť linky č. 32? 
 
3325/2023 – Pán Ševčík - Je potrebné osadiť prístrešok na zastávke MHD na ulici Pod privádzačom v smere do 
mesta.  
 
3326/2023 - Pán Mušuta : Rád by som sa spýtal na stavbu polyfunkčného objektu na Hanzlikovskej. Sviatok čo 
sviatok, nedeľu čo nedeľu nás budí ranný ruch na stavbe… 
Autá parkujú na ceste, ako keby tam tie značky ani neboli, krížom krážom…  
Kríž Ježiša osadený k zastávke, predpokladám tiež bez nejakého uváženia, úplne nedôstojne… Stavba mala byť 
podľa mojich informácií dokončená 12/2022 a ja by som sa rád spýtal či bolo udelené nejaké predĺženie?  
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Ak sa mýlim s termínom ukončenia, prosím o ozrejmenie, predtým ako budem riešiť uvedenú vec s príslušníkmi MP. 
Tiež ma zaujíma či chodí niekto z úradu na kontrolu takejto stavby, nakoľko tento multifunkčný objekt zasahuje do 
života viacerým v okolí…. 
 
3327/2023 - Pani Pšenčíková - Prečo je vyznačené miesto pre autobus na Veľkomoravskej na mieste zrušenej 
zastávky  MHD? 
 
3328/2023 – Pán Ševčík - Bude dodržaný termín osadenia prístrešku na zastávke pri záblatskom cintoríne do konca 
roku 2023? Mesto nás tam naťahuje už dosť dlho.  
 
3329/2023 – Pán Ševčík – V projekte napojenia parkoviska pri futbalovom štadióne v Záblatí chýba prechod pre 
chodcov, je tam aj zastávka MHD. Ide tam hlavne o bezpečnosť detí. Bude tam aj zvýšená intenzita dopravy v 
súvislosti s novou čerpacou stanicou PHM. Nie je tam ani naznačené vyústenie cyklocesty. 
 
3330/2023 – Pani Pšenčíková - Požadujeme pokosenie lokality Trenčiansky luh časť Pláž aj vzhľadom na  
bezpečnosť aspoň 2x za rok. Tento rok to nebolo pokosené ani raz. Bude sa tam kosiť až keď bude hotový nový 
projekt v rámci EHMK? Odkedy bola vybudovaná cyklotrasa na hrádzi od Piešťanskej po stavidlá, nemáme sa kadiaľ 
prechádzať a venčiť psov. Cyklisti tam jazdia ako blázni. 
Na druhej strane v „Zátoke pokoja“ sa pokosilo, na našej strane ani raz.  
Pán Guga: Zátoka pokoja sa nekosí častejšie, pokosená je len plocha v rámci športového areálu gymnázia (okolo 
atletického oválu). 
Pani Lorencová – tento rok bol problém s kosením v celom Trenčíne, preto sa firme, ktorá kosenie zabezpečovala 
vypovedala zmluva. MHSL túto firmu v rámci svojich možností suplovalo. V Záblatí sme riešili kosenie aj popri ceste aj 
pri kultúrnom dome, oslovili sme jednu firmu na pokosenie úseku medzi Záblatím a Zlatovcami. Na celom území 
mesta to však nevieme zabezpečiť.  
Pani Pšenčíková – na Pláži nevieme, kto z kríkov na vás vyskočí, bývajú tam bezdomovci.      
Pán Paška - Nedostatočné kosenie vnímame problém asi všetci, firmu ktorá to spôsobila bola vybraná v čase, keď 
sme ešte ani netušili, že budeme poslanci. Verím, že nová firma už bude schopnejšia.  
 
3331/2023 – Pani Lorencová - požadujeme pokosenie areálu záblatského cintorína.  
 
3332/2023 – Pani Pšenčíková - Nie je v pláne investičných akcií aj rekonštrukcia ul. L. Stárka od cestného mosta po 
Piešťanskú? Cesta je v dezolátnom stave. 
 
3333/2023 – Pani Pšenčíková - Z akého dôvodu sa zmenilo dopravné značenie na križovatke ul. L. Stárka - 
Brnianska. Stárkova je teraz hlavná, Brnianska je vedľajšia. 
 
3334/2023 – Pani Pšenčíková - Požadujeme obmedzenie rýchlosti cyklistov na hrádzi ul. L. Stárka od Piešťanskej po 
stavidlá. Chodník sa tam zužuje, cyklisti tam jazdia veľmi rýchlo, ohrozujú chodcov vrátane psíčkarov. Okrem iného 
nám aj vulgárne nadávajú.  
 
Pán Ševčík – Pozemok na mieste bývalej pošte v Záblatí je zaradený na kosenie? 
Pani Lorencová – Tento pozemok nie je zaradený na kosenie, nie je to zaradené, tam má byť investičná akcia – 
parčík. Ešte tam nie je vydané stavebné povolenie kvôli autobusovej zastávke. Nie je dotiahnutý prevod s NDS. Ja 
som volala pánovi Kadákovi, o pár dní to tam pokosili. Čo sme vedeli, sme pokosili sami.  
 
Pán Ševčík – Prepojenie podjazdu pod Chynoranskou traťou ku Kolibe je zúžené, je tam nepríjemný lievik. Neplánuje 
sa to riešiť tak, že by Koliba obišla?  
Pán Guga: To sú všetko pozemky ŽSR, je tam majetkový problém.  
 
Pani Pšenčíková – Ulica Stárka – neuvažuje sa s vytvorením parkovacích miest popri Stárkovej smerom von 
z mesta? Od mosta po Piešťanskú sa vybudovali betónové oporné múry. Neuvažovalo sa tam s pozdĺžnym 
parkovaním? 
Pán Guga: Na Stárkovej nie sú vytvorené popri ceste žiadne parkovacie miesta. Nie je tam uvažovaná ani parkovacia 
politika. Objekty bytových domov, ktoré sa idú realizovať v bývalom areáli OZETA budú mať riešené parkovanie na 
vlastných pozemkoch.   
Oporné múry vybudované na Stárkovej súvisia s rozšírením koruny hrádze v rámci cyklotrasy na Stárkovej.  
 
Pán Ševčík – Čo sa z investičných akcií dokončuje do konca roka? 
Pán Paška – Robí sa rekonštrukcia Royovej, do konca roka by mala byť škôlka na Medňanského, rieši sa cyklotrasa 
na Brnianskej, začína sa robiť chodník na Kasárenskej.  
 
Pani Pšenčíková – Prečo sa zmenila prednosť v jazde na Stárkovej – Brnianska? 
Pán Guga: Je možné, že sa režim zmenil vzhľadom na vytvorenie depa SAD pri novom moste.  
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4. Rôzne 
 

Pán Vavruš – podal informáciu o priebehu mimoriadneho zasadnutia VMČ dnes o 14.00 na MsÚ, témou bola  
nelegálna migrácia. Zasadnutie nebolo vzhľadom na nedostatočný počet členov VMČ uznášaniaschopné. Zúčastnili 
sa ho garant VMČ pán Guga, ja, pán Paška a zástupcovia polície - krajský riaditeľ, riaditeľ odboru cudzineckej polície, 
Riaditeľ odboru cudzineckej polície z Banskej Bystrice. Účelom bolo vysvetlenie činnosti orgánov cudzineckej polície 
na Brnianskej ulici. Rovnako bola plánovaná aj obhliadka objektov.  
Systém vybavovania migrantov funguje nasledovne: 
Sústredenie migrantov je v súčasnosti na pracovisku vo Veľkom Krtíši. Týždenne sa tam sústredí 2-2,5 tisíca 
migrantov. To by toto pracovisko vo Veľkom Krtíši nezvládlo. Z toho dôvodu sú každým dňom prejazďované časti 
migrantov po rôznych oddeleniach cudzineckej polície v rámci celého Slovenska. Nakoľko je v Trenčíne sídlo 
cudzineckej polície,  z toho dôvodu sú prerozdeľovaní aj do Trenčína za účelom vykonania administratívnych úkonov, 
následne je im vydané potvrdenie o zotrvaní na území SR. Potom sú uvoľnení na voľný pohyb. Pracovisko na 
Brnianskej je schopné prijať 1až 2 autobusy denne. 45-90 ľudí. Z toho vyplýva maximálna kapacita 100 osôb. 
Vybavené osoby podľa našej skúsenosti zotrvajú na mieste max. 24 hodín, potom pokračujú ďalej smer ŠR 
a Nemecko.    
Na verejnosti sa rozširujú rôzne zavádzajúce informácie, napríklad: 
 

Oznámenie: Tlupa 30 migrantov. 
Po preverení: Napočítame 10-15 osôb. 
 

Oznámenie: Migranti sú v parčíku na Zlatovskej. 
Po preverení: Študenti. 
 

Oznámenie: V rodinnom dome na .... ulici sa nachádza veľké množstvo migrantov. 
Po preverení: Bývajú tam rómski spoluobčania s platnou nájomnou zmluvou. 
 

Oznámenie: Oznámenia o výskyte migrantov. 
Po preverení: V Trenčíne máme veľa Indov, ktorí sú tu zamestnaní na povolenie napríklad v reštauráciách.  
 

Každé ráno mi chodí SMS o aktuálnom počte koľko ich majú priviezť a koľko ich zostalo na pracovisku na Brnianskej.   
Aj mestská polícia má aktuálne informácie, doteraz nebol hlásený žiaden konflikt s migrantami.  
MsP - Migranti sú momentálne dislokovaní medzi kanálom a Váhom až za stavidlami. Je tam veľa žien s deťmi, sú to 
chudáci, ktorí utekajú pred vojnou.  
Pani Lorencová – Aj mne vyvolávali ľudia, ja osobne som sa tam bola zopár krát previezť, ale vždy som tam videla aj 
hliadku štátnej aj mestskej polície. Polícia zosilnila aj pešie hliadky po meste, na stanici aj vo vlakoch.   
Pán Vavruš – čo sa týka finančných nákladov, na riešenie problémov s migrantami poskytuje financie hlavne na 
stravu červený kríž ešte vo Veľkom Krtíši, pri odchode dostávajú balíček, mesto Trenčín to nestojí nič. Informácia 
z predajní Lidl je taká, že ich absolútne nevnímajú.       
 
 

5. Záver 
 

Predsedajúci VMČ Západ pán Paška poďakoval všetkým zúčastneným za účasť na zasadnutí. 
Najbližšie zasadnutie VMČ ZÁPAD sa bude konať podľa harmonogramu 25. októbra 2023 o 14.00 na MsÚ v 
Trenčíne.  
 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. arch. Pavol Guga                                                                                         Ing. Ladislav Paška, 
V Trenčíne dňa 27. 9. 2023                                                                                           predsedajúci VMČ Západ 


